
Super spotkanko ZSS 10.11.18  
 
☺ Spotkanie rozpoczęte od zapisania celów poszczególnych sekcji.  
 
☺ Powołanie członków na stanowiska w Zarządzie: 

Przewodnicząca: Joanna Nawrotkiewicz 
Wiceprzewodniczący: Przemysław Wojenka 
Sekcja Nauki: Dominika Kuna 
Sekcja Promocji: Przemysław Wojenka 
Sekcja Kultury: Alicja Rojan 
Sekcja Integracji i Organizacji: Antoni Łukasik 
Sekcja Kontaktów Zewnętrznych: Kamil Sekut 
Sekcja Informacji: Katarzyna Zakliczyńska 

 
☺ Podsumowanie zeszłego tygodnia: 
 - uprawomocnienie wyborów 10.11.18 

- praca nad załatwieniem drugiego miejsca do parlamentu: w ostatniej chwili centralna 
komisja wyborcza nie wyraziła zgody; planowane odwołanie od decyzji 
 

☺ Pełnomocnictwo finansowe przysługuje przewodniczącej, wiceprzewodniczącemu i 
przewodniczącemu Sekcji Integracji; 
 
☺ Ważne daty na przyszłość: 

- 19.11 - szkolenie finansowe 
- 20.11 - debata kandydatów na przewodniczącego centralnego ZSS  
- 6-9.12 - obóz szkoleniowy dla wszystkich przedstawicieli samorządu, 3 miejsca 
- 14.12 – konwent pełnomocników 
- 14-16.12 – kongres MISH UJ  
- 20.12 – Wigilia Centralnego Samorządu 
- 21.11 (lub 22,23) - wybory uzupełniające do Rady Kolegium 

W międzyczasie pojawią się daty innych wydarzeń związanych z parlamentem. 
 
☺ Otrzęsiny – współpraca ze starym zarządem; w ostatni dzień składania wniosków wycofał 
się Zarząd Socjologii; wydarzenie udało się jednak załatwić dzięki pracy Antka Łukasika 
 
☺ Cele sekcji: 
 

Sekcja Integracji i Organizacji: 
- Otrzęsiny (priorytet) 
- Rekrutacja członków do sekcji  
- Organizacja wyjazdu krajowego (priorytet); propozycja: Toruń, 1-2.12; współpraca z 
Sekcją Kultury i Nauki: jakiś teatr; może spotkanie naukowe 
Toruń: opcja budżetowa (pozostało mało środków do wykorzystania; możliwe 
tylko bardzo małe finansowanie ze strony Kolegium); jest niedaleko; 
- organizacja wigilii mishowej  na Prostej (priorytet); proponowany termin 19.12, 
organizacja cateringu; licytacji; imprezy po faktycznej wigilii 
- wynajęcie hali na cykliczne wydarzenia sportowe (ważne na potem) 

  



Sekcja Promocji: 
- uczestnictwo w Studiach na Horyzoncie (priorytet) 
- pierwsza wizyta z tutorem w szkole z dr Urbanikiem; wizyta rozpoznawcza (drugi 
priorytet 
- estymacja kosztów promocji i rozpoczęcie negocjacji z dyrekcją 

 
Sekcja Kultury: 
- organizacja wydarzeń kulturowych na wyjeździe krajowym w Toruniu (priorytet) 
- bilety na licytację podczas Wigilii; planowany kontakt z dr Mizerą (priorytet) 
- rozdzielenie zajęć do kontaktu z instytucjami kulturalnymi; stworzenie listy zniżek (na 
bieżąco) 
- bilety do wygrania na Mikołajki 
- Paszporty Polityki; Orły (priorytet na potem) 
- spektakl z okazji Wyzwolenia Wyspiańskiego; załatwienie przynajmniej kilku biletów 
 
Sekcja Nauki: 
- konkurs na pracę roczną (priorytet); załatwienie z drugiego filaru do 15.11; ustalenie 
nagród 
- organizacja imprezy piernikowej w Toruniu podczas wyjazdu krajowego 
- konstrukcja seminarium; po dyskusji z chętnymi do sekcji (na potem) 
- poradnik o grantach, wymianach, a także wolontariatach; odezwanie się do dr 
Węcowskiego w sprawie działa grantów, itd.  
- organizacja tutorów i dr Węcowskiego w sprawie tutoringu (ważne na potem) 
- Mishellanea: dyskusja o spotkaniu rekrutacyjnym; planowanie  działa i współpracy; 
zachęcenie do pracy w redakcji (na później) 
- ustalenie terminów spotkań i wykładów  
 
Sekcja Kontaktów Zewnętrznych: 
- pierwsze spotkanie Komisji z ustalonym składem (priorytet) 
- uczestnictwo w Kongresie MISHu, dyskusja o Ustawie 2.0 (priorytet) 
- kontakt z innymi MISHami w sprawie wyjazdu krakowego; organizacja spotkania 
 
Sekcja Informacji: 
- dalsze uporządkowanie strony i zmiana layoutu  
- dysk z dokumentami i opracowaniem zajęć 
- ogarnięcie działania strony 
- nowy layout newslettera i przeniesienie na serwis mailingowy 
- zbieranie artykułów do wrzucenia na stronę na Facebooku 
 
Przewodnicząca: 
- podpisanie i akceptacja uchwał 
- dalsze rozwijanie poradników; pytania o braki i niedociągnięcia i dalsza ich 
koordynacja 
- organizacja pokoju samorządowego  
 



☺ Kolejne spotkanie planowane na grudzień; potrzebna rozmowa w sprawie Wigilii, zaproszeń 
dla dyrekcji (i kartki świąteczne dla dyrekcji); cateringu; być może warsztaty świąteczne (zależy 
od obłożenia i kosztów);   
 
☺ Plany najbliższy czas: przypominanie o spotkaniach sekcji na grupie na Facebooku; potem 
podsumowanie spotkań ze zdjęciami; rozdzielenie administracji na grupie i dostępu do maila 
samorządowego; organizacja kalendarza; uaktualnienie danych dotyczących zarządu na 
stronie; opisanie organów Kolegium na stronie;   
 
☺ Dodatkowe działania, które podjęli członkowie zarządu: 
 
Asia:  
- spotkanie z prof. Wąsowiczem – ustalenie spotkania Zarządu z Dyrekcją Kolegium, 
najprawdopodobniej w któryś wtorek 
- spotkanie rekrutacyjne do redakcji Mishellanei  
 
Dominika:  
- ubieganie się o dofinansowanie z drugiego filaru, czyli np. organizacje konkursów;  
w celu nie czerpania pieniędzy z pierwszego filaru, żeby nie wykorzystywać środków 
potrzebnych na inne cele. 
 
Przemek:  
- załatwienie estymacji kosztów promocji strony na Facebooku bez opłat; strona zostanie 
dodana do specjalnego systemu promocji zupełnie za darmo; będziemy jedynie ponosić koszty 
promocji na Facebooku.  
 
☺ Wolne wnioski: 
Dominika: konkurs na pracę roczną – omówienie nagród; skonstruowanie komisji 
Asia: należy uporządkować dysk samorządowy i zakupić artykuły biurowe na Prostą;  
 
Finito la comedia.  
 
 


